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22. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 13. 12. 2021 

 

 

MVDr. Hrdlík: 

Chcel by som pochváliť, lebo už záver roka je, tak treba dačo bilancovať, mestská polícia, 

odkedy majú tie autá, tak ja ich furt vidím v meste. Neviem, či majú príkaz alebo tie autá 

testujú, furt sú tam, kde treba.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ohľadne vozidiel mestskej polície, treba povedať, že mestská polícia nevyužíva na 

hliadkovanie a na činnosť v meste len motorové vozidlá, čiže riadne fungujú aj pešie hliadky. 

Takisto funguje dobre spolupráca s obvodným oddelením policajného zboru. Chcel by som sa 

týmto poďakovať riaditeľovi obvodného oddelenia a takisto aj riaditeľovi okresného 

riaditeľstva PZ. Keďže činnosť a zameranie týchto zložiek sa koordinuje spoločne po 

vzájomných a pravidelných poradách. Samozrejme stále je čo zlepšovať, myslím, že zo strany 

mestskej polície aj v čase odovzdávania, bola vyjadrená vďaka smerom k poslancom, že 

takéto dovybavenie, o takýto druh vybavenia sa postarali, pretože ak máme nejaké nároky na 

ich činnosť, tak samozrejme musí tomu zodpovedať aj  materiálno-technické zabezpečenie. 

Takže v prvom rade to poďakovanie asi by malo smerovať k vám, poslancom.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


